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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #8
16/1-24, 19:02
å Funq

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Fredrik Carlberg öppnar mötet kl. 19:10.

1.2 Val av mötesordförande

Cay Lindberg nominerar Fredrik Carlberg till mötesordförande. Fredrik god-
tar nomineringen.

Mötet väljer Fredrik Carlberg till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Fredrik Carlberg nominerar Andreas Larsson till mötessekreterare. Andreas
godtar nomineringen.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Armin Shafiei
Andrea Söderberg
Nella Siitonen
Nathalie Wehlin
Linda Öqvist

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Ledamot
Ledamot
Appendix
Revisor
Ledamot i Kårfullmäktige

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Cay Lindberg

1 Justeras:

Armin Shafiei
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1.6 Adjungeringar

Fredrik yrkar på att adjungera Linda Öqvist med närvaro- och yttranderätt.

Mötet bifaller Fredriks yrkande.

1.7 Godkännande av dagordning

Fredrik yrkar på att flytta punkt 4.4 Lokalflytten till innan punkt 4.1 Vår-
terminen.

Mötet godkänner dagordningen med ändringsyrkandet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Cay och Armin är helt otroligt taggade på att justera dagens protokoll, så-
pass att de glömmer bort att man kandiderar om man vill göra det själv,
och inte nominerar sig själv.

Mötet väljer Cay Lindberg och Armin Shafiei till justeringspersoner.

Justeringsdatum diskuteras rappt fram till 3 veckor framåt i tiden. Cay är
dock inte lika rapp i att fixa en slice pizza vilket fördröjer genomröstningen
en aning.

Mötet väljer 6/2 till justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Då föregående möte genomfördes på självaste julafton, så är det Armin som
skrivit detta, då undertecknad totalvägrat att delta i ett styrelsemöte på
självaste dopparedan. Armin uttrycker själv att han fann mötet lite smått
onödigt då ingenting faktiskt bestämdes förutom att preliminärt planera lite
datum för vårterminen. Trots detta går han igenom vad som sades under
mötet. I sinom tid kommer det även att gå att läsa på hemsidan, när Armin
är klar med detta.

3 Uppdateringar och Månadsrapporter

Till följd av att det varit tenta-p så har Pooneh glömt att påminna nämnder
angående att skicka in månadsrapporter för december och därav har endast
2 blivit inskickade. Det ska dock nämnas att även styrelsens kom sent till
följd av detta.

• Webmaster - Har inget större att meddela, men ska ha möte med några
ur styrelsen kommande månad.

Justeras:

Cay Lindberg

2 Justeras:

Armin Shafiei
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• PR - Har anordnat diverse pubbar samt lusse PRe som blev en aning för-
senat till följd av jubelveckan. Nya klubbisar har även valts in på Kong-
lig Elektrosektionens december-SM där Rasmus Neuman blev vald som
medteks första Batman! Kommande månad sker en del planering samt
en tentapub1.

Därefter påbörjas en runda för att undersöka allas välmående

Nella har mått bra sen senast, hon har dock lyckats bli sjuk, igen. Över jul
och nyår har hon haft det kul i Finland där hon även passat på att jobba.
Hon tycker dock det gått “skit“ under tenta-p.

Pooneh mår bra, hon tycker det är skönt att tenta-p är över då hon upplevde
denna tentaperiod jobbig. Nathalie noterar att hon var i Tolvan mest hela
tiden, Nella är dock snabb på att flika in att hon för det mesta verkade spela
tjack2. Sen sist har hon inte haft jättemycket för sig men har haft lite möten
och skrivit månadsuppdatering.

Nathalie mår bra. Hon berättar att hon kanske skrivit sin sista tenta någon-
sin! I övrigt har hon inte gjort så mycket senaste tiden.

Cay mår bra. Sen julafton har hon inte gjort så mycket men har skickat iväg
lite bokföring och dylikt. Hon ska även ha möte med NLG3.

Linda mår bra, eftersom hon inte har något sen sist att referera till så ut-
talar hon sig inte. Under jul och nyår har hon varit sjuk och skrivit tentor.
Ifrån hörnet i funq hörs sedan ett dystert, smått skräckinjagande viskande
likt Gollum som avbryter hela mötet. Det visar sig dock endast vara Nella.4

Andreas mår bra, han har inte gjort speciellt mycket sen senaste mötet till
följd av att han inte närvarade. Han tycker tenta-p har varit okej och lyckats
placera sina tentor så att han varit ledig en vecka. Då det inte råder samsyn
över hur tenta-p har gått för mötet, så smyger lite sura miner fram.

Andrea förklarar att hon för en gångs skull inte mår tipp topp, detta då hon
inte är så nöjd med hur tenta-p gick. Pooneh frågar hur regleren gick, vilket
inte var riktigt till förväntan. Dock tycker hon el-tentan gick bra och hon ut-
trycker att hon bokstavligen skulle hoppa av om hon inte klarade den. Hon
har även justerat protokoll jättesnabbt och har JML5 möte kommande vecka.

1Här finner Fredrik att det är värt att nämna att han finner undertecknad tråkig, då
undertecknad inte planerar närvara på tentapuben.
2Schack
3Näringslivsgruppen
4Som förmodligen börjar bli en aning frustrerad att det inte finns några pepparkvarnar
att leka med i funq.
5Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling

Justeras:

Cay Lindberg

3 Justeras:

Armin Shafiei
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Armin mår bra, han har under ett möte fått äran att agera sekreterare. An-
nars har han skrivit tentor och tagit det lugnt.

Fredrik säger att han mår bättre nu än de senaste veckorna. Han säger sig
haft en “piss“ tenta-p. Han har även haft möten med webmaster, med Jo-
han Höglund och Marla Touma från Konglig Elektrosektionen och allmänt
diskuterat med Johan angående framtiden. Han har också hunnit med att
vara på Taylor-klubb, där Armin har hört att han lyckades med bedriften att
somna i duschen efteråt. Fredrik blir avslöjad att detta har hänt förut och
att det denna gång bara var “någon timme“. Mötet ställer sig dock fortfaran-
de frågande till hur detta sker och Fredrik får förklara detaljerat hur detta
går till. Diskussionen kring detta spårar ur helt och hållet vilket av diverse
anledningar undertecknad inte finner nödvändigt att ta med i protokollet.
Fredrik sammanfattar åtminstone sin sagostund med att Taylor-klubb var
skitkul.

4 Diskussionspunkter

4.1 Vårterminen

Notera att enligt punkt 1.7 så har punkt 4.4 Lokalflytten behandlats innan
punkt 4.1 Vårterminen

Inför vårterminen har lite datum spikats. 6/2 är det middag med gamla och
nya elektrostyret. 20/2 är det KF6. 26/3 är det Val-SM. Sedan bokas ett
möte för att planera funq mer ingående den 28/1. 19/4 är det alumnistyrel-
semiddag. 27/4 är det förmodligen vårbal. 5/5 är det Alumnievent. Datum
för styrelseöverlämning är ännu inte bestämt.

4.2 Val-SM

En preliminär plan bestäms för hur vi ska öka söktrycket. Valpub är något
som verkar planeras från valberedningen. Sedan snackas det om inspring till
klassrum och högt tryck på insta för att öka intresset och medvetenheten
hos sektionsmedlemmarna om posterna som går att söka. Planering av detta
kommer ske samtidigt som funq-mötet.

Inför Val-SM ska ett PM för alumniverksamheten tas fram. Under Val-SM
kommer även andra läsningen av två propositoner att ske. Andrea och Fanny
får ännu en gång vara rösträknare och Armin ska fixa en powerpoint. Årets
kamrat ska även utses under Val-SM så det måste fixas att nomineringar för
detta kan skickas in.

6Kårfullmäktige

Justeras:

Cay Lindberg

4 Justeras:

Armin Shafiei
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4.3 Budgetförändringar

Fredrik informerar om att webmaster, Jonas Stylbäck, tagit fram två förslag
till hemsidan. Ett av förslagen innebär att ha det ungefär likadant som idag
men flytta över domänen till sektionen, då dessa idag står på privatpersoner.
Det visar sig att bland annat så står självaste Armin som ägare till domänen
av sektionens hemsida. Det andra förslaget innebär även mer omfattande
förändringar för säkerheten och integriteten av sektionens hemsida. Detta
skulle i sig innebära att sektionen kopplar upp sig mot en tjänst som skulle
kunna fungera likt google drive, men behovet skulle inte finnas att använ-
da sina privata konton. Det skulle även innebära att skaffa ett nytt domän.
Detta förslag skulle kosta 6315 kr/år.

Vid detta tillfälle lämnar Linda mötet.

Detta i sig uppdagar lite problem i budgeten då det är en markant procen-
tuell ökning för just den budgetposten. Dock anses det också vara en god
utgift då det skulle innebära en högre grad av integritet och säkerhet för
sektionens medlemmar och därav ställer sig mötet positivt till förslaget. Cay
får sedan i uppdrag att översiktligt berätta hur vi ligger till budgetmässigt,
där bland annat CNS posten ser lovande ut. Dock uppdagas ett möjligt
problem kopplat till NLGs budget, då de planerade inkomsterna från bland
annat lunchföreläsningar än så länge uteblivit. Mer exakt information kring
hur det ser ut kommer Fredrik och Cay erhålla då de har möte med NLG
följande dag.

Fredrik tar sedan över igen då vi har fått in några önskemål. Johan Wirén
önskar köpa in nya köksredskap, då de nuvarande är lite så smått utdaterade.
ESS vill ha 600 kr för att boka bastun.

Från mötet som Fredrik och Pooneh hade med Johan och Marla så diskutera-
des bland annat uppdelningen av gemensamma kostnader. Bland annat har
överenskommelser nåtts kring hur olika kostnader skall fördelas men också att
vara mer öppen i kommunikationen med varandra kring gemensamma inköp.

Fredrik tror att det skulle vara bra att öka budgeten för funq. Dock tas inga
beslut kring detta förens efter Fredrik och Cays möte med NLG.

4.4 Lokalflytten

Den 20/2 sker ett KF där beslut om mappning av vissa sektioner ska tas.
De som ska mappas är de program som fortfarande är kvar i Södertälje,
samt ett nytt högskoleingenjörsprogram. Än så länge så talas det om att
IN-sektionen ska flyttas till campus rakt av och därför är det, enligt Fred-
rik, THS vilja att hitta en ny sektionslokal för IN. Diskussion sker sedan
kring vad mötet bedömmer är det rimligaste alternativet. Slutsatsen som

Justeras:

Cay Lindberg

5 Justeras:

Armin Shafiei
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nås är att det rimligaste vore om en ny sektion skulle bildas, som består av
högskoleingenjörsprogrammen. Det ska dock nämnas att inget större ställ-
ningstagande kommer göras, så länge de inte mappas mot vår sektion eller
elektro. Fredrik berättar sedan att alla kårmedlemmar får närvara på KF,
dock utan yttranderätt.

4.5 Teambuilding

Efter de något digra diskussionerna som ägde rum under punkt 4.3 Budge-
tändringar, så inkommer förslag kring att knacka dörr, sälja kakor eller sälja
burgare till nymbles tentapubbar. Diskussionen går sedan vidare till att vi
i allmänhet bör försöka ses mer och hitta på saker. Styrelseöverlämningen
diskuteras även lite grovt.

5 Övriga frågor

Fredrik berättar att mopeden måste flyttas ut ur Tolvan och för detta behö-
ver ett lås inhandlas.

Pooneh meddelar att Data vill ha svar innan 1a februari till deras vårbal.

6 Nästkommande möte

Kommer förmodligen ske i februari, om inte ett möte angående budgeten
måste hållas innan dess.

7 Mötets högtidliga avslutning

Mötet avslutas 22:31 av Fredrik Carlberg.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Fredrik Carlberg
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Cay Lindberg

6 Justeras:

Armin Shafiei
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